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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till miljö- och klimatminister Per Bolund (MP)

2020/21:2422 Pant på mobiler och liknande

Det är viktigt att sällsynta jordartsmetaller och andra värdefulla metaller tas om 
hand på ett säkert och resurssmart sätt.

Utredningen för pantsystem av småelektronik har nyligen presenterats, 
utredaren pekar särskilt ut mobiltelefoner som en möjlig källa för pant.

Det finns nu en risk för en ökad administrativ börda som kostar pengar utan att 
generera in fler mobiltelefoner i systemet. Ett system som syftar till att 
återvinna mer metaller och småelektronik.

Min fråga till miljö- och klimatminister Per Bolund är därför:

 

Hur avser ministern att arbeta för att minska administrationen för producenter 
så att mer småelektronik kan återanvändas?

………………………………………

Åsa Coenraads (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2021-04-06
Besvaras senast
2021-04-14 kl. 12.00


